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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr.9510/26.07.2024 

Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 26.07.2024 

 

 Ședința ordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții-Măgherăuș prin Dispoziția nr. 214 din  19 

iulie 2024 publicată pe site-ul instituției. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Pop Călin-Dumitru.  

La ședință participă: Primarul Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-Ioan 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți 11 consilieri locali și delegatul sătesc dl. Pop 

Daniel-Vlăduț. 

 

Primar: Bună dimineața, dacă îmi permiteți, dna. consilier care trebuia să fie președintele de ședință se află în 

concediu, motiv pentru care vă propun să fiți de acord ca președinte pentru astăzi să fie domnul viceprimar. 

Președintele de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate. 
 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Secretarul General supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Vot în unanimitate 

 

Primar: Dacă îmi permiteți, între timp a devenit o chestiune de urgență, și anume rectificarea bugetului local 

al orașului Tăuții-Măgherăuș. Orașul Tăuții-Măgherăuș are o creștere a veniturilor pe trimestrul 1 și 2, motiv 

pentru care trebuie să rectificăm bugetul cu sumele care au fost încasate în această perioadă și de aceea vă rog 

să fiți de acord cu suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect de hotărâre. 

 

Președinte de ședință: Cine este pentru suplimentarea ordinii de zi? 

Vot în unanimitate 

 

 

Se trece la ordinea de zi. 

 

1. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Chifor Simona. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Presedinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 



2 
 

Votat în unanimitate. 

 

2. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Chifor Ștefan Florin. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

3. Proiect cu privire la aprobarea alocarii din bugetul local pe anul 2024 a sumei de 30.000 

lei necesare pentru organizarea Campionatului de minifotbal al orașului Tăuții 

Măgherăuș. 
 

Președinte de ședință: Competiția se va desfășura în luna august. Dacă ne puteți da detalii... 

Primar: Campionatul de minifotbal pe care noi îl organizăm în fiecare an cu echipele din localitățile 

orașului nostru, este o competiție consacrată în Tăuții-Măgherăuș și ne bucurăm că tinerii sunt dornici să 

participe la astfel de evenimente. Trebuie să îi ajutăm să organizăm, motiv pentru care în cele două zile, 3 

și 4 august se va desfășura pe terenul din Tăuții-Măgherăuș competiția de fotbal din orașul nostru. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1-aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia 3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre propus. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

4. Proiect cu privire la aprobarea alocarii din bugetul local pe anul 2024 a sumei de 15.000 

lei necesare pentru participarea unor sportivi la campionate și competiții naționale și 

internaționale. 

Primar: Așa cum la fiecare solicitare pentru sprijinirea copiilor care practică sport în Tăuții-Măgherăuș 

acordăm un ajutor, și de această dată la cei 3 solicitanți am propus să fie ajutați cu o sumă de bani. 

Fiecare dintre ei duc orașul Tăuții-Măgherăuș la competițiile la care participă cu rezultate deosebite și 

consider că trebuie să îi sprijinim și să fim alături de ei. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia   3-

aviz favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

5. Proiect privind modificarea și aprobarea statului de funcții a aparatului de specialitate al 

primarului orașului Tăuții-Măgherăuș în urma transformării unor posturi vacante și ca 

urmare a  numirii definitive în funcție publică a funcționarului public debutant. 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia   3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

6. Proiect cu privire la aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Primăriei 

orașului Tăuții-Măgherăuș. 
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Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

7. Proiect privind aprobarea achizitionarii unei autoutilitare de catre SC Prima Tăuți SRL. 

Primar: Dacă îmi permiteți, este vorba despre achiziționarea unei autoutilitare de către societatea la 

care unic acționar este consiliul local. Avem nevoie de această autoutilitară deoarece serviciile pe care 

prestăm în orașul Tăuții-Măgherăuș, de la o zi la alta, se înmulțesc și trebuie să oferim servicii de 

calitate, să putem să întreținem tot ce înseamnă partea de domeniu public și avem nevoie de încă o 

mașină la nivelul societății pe care noi o avem. La această oră noi deținem o singură autoutilitară care 

se deplasează de la un punct de lucru la altul și este foarte mult de circulat într-o zi. De aceea, două 

autoutilitare vor putea fi mult mai eficiente, nu vom avea pierderi de timp cu deplasările și toate 

celelalte. De aceea, așa cum am spus și ați văzut și dvs., este o autoutilitară Iveco, cu 6 locuri, să putem 

să oferim, așa cum spuneam, servicii de calitate și eficiente pentru orașul Tăuții-Măgherăuș. Vă 

mulțumesc! 

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

8. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Chiriguț Delia Maria și Chiriguț Ioan Daniel. 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

9. Proiect cu privire la aprobarea contului de executie a bugetului orasului Tautii Magheraus 

la data de 30.06.2024. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

10. Proiect privind alocarea unor sume de bani de la bugetul local pe anul în curs, în vederea  

premierii cuplurilor care aniversează în anul 2024 „Nunta de aur”. 
 

Primar: Dacă îmi permiteți, în fiecare an la aniversarea de 50 de căsătorie, cuplurile sunt invitate să 

participe la evenimentul ”Nunta de aur”. O să fie organizată o masă în cinstea acestor cupluri, o să se 

dea un buchet de flori, simbolic, verighete din partea consiliului local fiecărei familii care participă la 

acest eveniment.  

 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 
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11. Proiect privind vânzarea unor terenuri concesionate în favoarea proprietarilor 

construcțiilor edificate – Pop Sorin. 
 

Avizul comisiilor de specialitate: Comisia 1- aviz favorabil, comisia 2 –aviz favorabil, comisia  3-aviz 

favorabil 

Președinte de ședință:Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Proiect suplimentar nr. 1 privind rectificarea bugetului local al orașului Tăuții-Măgherăuș pe anul 2024 

Primar: Dacă îmi permiteți, așa cum am spus mai devreme, încasările pe care le-a avut orașul Tăuții-

Măgherăuș în cele două trimestre au fost mai mari decât am previzionat în bugetul inițial, de aceea este nevoie 

să rectificăm bugetul cu sumele care au fost încasate peste ce a fost previzionat până la această dată. Este 

suma de 701.000, așa cum ați văzut și în proiectul de hotărâre. 

Președinte de ședință: Cine este pentru? 

Vot în unanimitate 

 

Președintele de ședință prezintă diversele. 

Președinte de ședință: Cererea d-nei. Trif-Vass Amalia Andrea, solicită terenul din fața proprietății pentru 

realizarea unui zid de sprijin și pentru racordare la canalizare și apă. Avem aici raportul de specialitate... 

Primar: Dacă îmi permiteți, este vorba despre str.26 unde doamna Trif-Vass solicită concesionarea acelui 

teren. Dvs. decideți dacă sunteți de acord cu concesionarea, după care noi vom proceda la dezmembrare, 

scoaterea la licitație, evaluare...nu putem să dăm cu dedicație pentru că legal trebuie să se efectueze licitație 

pentru concesionarea unui teren. 

 

Președinte de ședință:Supunem la vot. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Solicitarea nr. 6208 din 08.05.2024, prin care Asociația Centrul Cultural ”Artist pentru 

artă”, propune acordarea titlului de ”Cetățean de onoare” al orașului Tăuții-Măgherăuș următoarelor 3 

persoane: Alina Augusta Stavilă – fondator, președinte al Festivalului Lira, Andrei Iulian Coman – fondator, 

director artistic al Festivalului Lira și Dragoș Popa – fondator, director general al Festivalului Lira. 

Primar: Dacă îmi permiteți, este o solicitare pe care au făcut-o organizatorii Festivalului Lira, care de fiecare 

dată la noi la Tăuții-Măgherăuș au fost primiți cu brațele deschise, am fost alături de ei în organizarea 

Festivalului de fiecare dată când au solicitat să fie ajutați. Acum, legat de acordarea acestui titlu de ”Cetățean 

de onoare”, mi se pare că trebuie să facem un pic mai mult pentru orașul Tăuții-Măgherăuș. Aduc un plus prin 

acest festival, dar titlul de ”Cetățean de onoare” reprezintă cu totul altceva. Acum, dvs. o să hotărâți. Nu sunt 

tăuțeni, atât doar că organizează acest festival la Tăuții-Măgherăuș. Dvs. hotărâți dacă merită, dacă este 

oportun, dacă se încadrează în criteriile de acordare. 

Consilier Popp Viorel: Domnule primar, putem să le acordăm un certificat sau o diplomă de excelență pentru 

organizarea Festivalului Lira, să nu îi lăsăm, dar pentru titlul de ”Cetățean de onoare”, așa cum ați spus și 

dvs., sunt alte criterii. Este maximul ce putem oferi și considerăm că este loc încă... 

Primar: Dacă îmi permiteți, la fiecare eveniment pe care dumnealor l-au organizat, Primăria și Consiliul local 

au acordat câte o diplomă de merit, de excelență pentru organizatori, așa cum am spus, îi respectăm, suntem 

alături de ei și de fiecare dată din partea noastră, a administrației publice locale au avut întreg sprijinul și 

aprecierea, dar titlul de ”Cetățean de onoare” , din punctul meu de vedere, implică alte criterii și un pic mai 

mult decât ceea ce s-a întâmplat până acum. 

Consilier Lauran Marin: Implică și alte situații, trebuie să le acordăm terenuri gratuite și scutiți de impozite... 

Consilierii: Aia e altceva... 

Președintele de ședință: Le mulțumim pentru activitatea desfășurată și efortul depus, dar nu putem să le 

acordăm la acest moment titlul de cetățean de onoare. 

Consilier Gaie Nicolae: Noi suntem în continuare alături de ei, dar vor să mai vină, noi le vom oferi aceleași 

facilități. 
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Președinte de ședință: Cine este de acord să nu le acordăm titlul de ”Cetățean de onoare”? 

Votat în unanimitate. 

 

Președinte de ședință: Mai avem o solicitare...Asociația ”Musica Rivulina” ne solicită acordul și sprijinul în 

vederea organizării festivalului de muzică folk ”Noaptea Menestrelilor”, cea de-a 24 ediție a festivalului, la 

lacul Nistru. Ne roagă să îi sprijinim în acordarea următoarelor: permisiunea de utilizare a spațiului din jurul 

lacului pentru perioada 6-7 septembrie 2024, sprijin logistic și organizatoric din partea Primăriei pentru 

desfășurarea evenimentului, în condițiile în care ei își aduc scena și generator, un parteneriat prin care să 

promovăm evenimentul pe canalele oficiale ale Primăriei, asigurarea contracost a cazării și meselor artiștilor 

la Hostel Cuarț din Nistru și asigurarea unui punct comercial care să satisfacă nevoile de consum a 

participanților în cele două zile. 

Primar: Dacă îmi permiteți, acest festival ”Noaptea Menestrelilor” este un festival consacrat la nivel 

municipal. Din motive pe care noi nu le cunoaștem și nici nu trebuie să le cunoaștem, acest eveniment nu va 

mai fi organizat în Baia Mare, iar organizatorii s-au gândit să vină în Tăuții-Măgherăuș - locația Nistru. 

Trebuie să dăm viață acolo și așa cum ați văzut și din solicitarea lor, nu fac altceva decât să aducă un plus de 

valoare, adică vor veni artiști care vor fi cazați acolo la hostel la Nistru în cele două zile. La fel, firma Prima 

care are ca obiect de activitate comercializarea cu mâncare-băutură, va deschide acolo un punct care va fi 

contra-cost, vor vinde produsele pe care le au, și mai mult decât atât, festivalul are ca și rol, promovarea 

orașului Tăuții-Măghrăuș, pentru că discuția pe care am avut-o cu organizatorii a fost ”Da, o să fim de acord 

pentru că este o mândrie și o bucurie pentru noi, dar acest festival să devină o tradiție la Tăuții-Măgherăuș” 

adică nu anul acesta vin la noi, iar anul viitor se duc în altă parte. Consider că poate să fie un parteneriat, este 

muzică folk, muzică îndrăgită de mulți, nu doar tăuțeni ci și oameni din împrejurimi care chiar participă cu 

drag la acest eveniment și atunci consider că pentru orașul Tăuții-Măgherăuș este o oportunitate de a fi pus 

încă o dată pe harta evenimentelor pe care le desfășurăm. Mulțumesc! 

Președinte de ședință: Scrie pe afiș că intrarea va fi gratuită, deci toată lumea poate să meargă la lac la Nistru, 

ne bucurăm că promovăm și locația în continuare. Supunem la vot, cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

 

 

Președintele declară ședința închisă.  
 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                                 Secretar general, 

Pop Călin-Dumitru         Bîndilă Călin-Ioan 

 

 

 

 

Întocmit, 

Mogia Patrick 


